



## How to Join?

1. Form a team of 10 people (1 team leader + 9 members) which must be comprised of ABOs or APCs. Each team must appoint 1 team leader. Please note that there are no pin level restrictions to join this Challenge.

**OR**

Form a team of 5 people (1 team leader + 4 members) which must be comprised of ABOs or APCs. Each team must appoint 1 team leader. Please note that there are no pin level restrictions to join this Challenge.

2. Buy the BK Jump Start Kit (306743) and keep your original receipt.

3. Visit [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my) and register your team. Creating a team name is **COMPULSORY**. Upon registration, you as the team leader will receive a confirmation email with a Challenge link. Please remember to keep your email and Challenge link. Simultaneously, don't forget to register your team on the BodyKey app in order to keep track of dates and team progress.

4. This challenge allows you to start at your preferred date as long as you complete it within 60 days.

5. All team members will be required to submit their results individually on day 60 through the Challenge link that was sent to the team leader in step 3. This is a **ONE-TIME** submission that can only be carried out on day 60 **ONLY**. **Note to team leaders:** *please share the BK Own-It Challenge confirmation email with the Challenge link to your team members so that everyone submits their result and stays in the loop.*

*Upon successful completion of the challenge (including timely submissions) and after results are verified, team leader would need to redeem winning prizes by "ordering" the prizes ONLINE from [www.amway.my](http://www.amway.my)*

*Note for East Malaysia teams ONLY: Prizes will be delivered to the team leader. Please expect delays in the delivery.*

*The ordering process for the prizes are just like how one places an order for an Amway product that has a SKU number. Issued only to team leaders, the eCoupons will be used to deduct the AP price value of the prize. No PV/BV will be attached with the prize value.*

### Important

- All body measurements must be taken using the BodyKey InBody Dial. Sync and update results with the BodyKey app. Keep records of all body measurements from day 1 till the challenge ends with the 'Before' and 'After' pictures (front and side views) wearing a fitted white t-shirt.
- Upload all weight and fat measurements as shown on the InBody Dial or app screenshots where required for muscle mass readings.
- Upon completion of the 60-day challenge, all materials must be uploaded by Day 60, before 12pm. On eCoupons, it can only be activated if you add the prizes with assigned SKUs into the ordering cart. eCoupons will be used to deduct the AP price value of the prize. No PV/BV will be attached with the prize value.
- The BodyKey Own-It Challenge is a permanent challenge from 15 Dec 2020 till further notice. This is a self-organised community challenge that can be carried out at any time as long as all team members make their purchases in the same month as the challenge. This self-organised challenge will only have minimal supervision, resources and services from Amway Malaysia and Brunei.



## Terms & Conditions

The BodyKey by Nutrilite Own-It virtual challenge organised by Amway Malaysia shall commence from 15 Dec 2020. This self-organised challenge will only have minimal supervision, resources and services from Amway Malaysia and Brunei.

### Challenge Eligibility

- Open to all Malaysian and Bruneian ABOs and APCs (Amway Privileged Customers) who purchase the 60-day BodyKey Jump Start Kit (306743).
- The purchase must be made under your own account.
- Team leader must possess the BodyKey InBody Dial.
- All participants must currently have BMI 18.5 kg/m<sup>2</sup> and above, across three competing categories namely weight/fat and muscle gain.
- Team leader must ensure that team members start and end the challenge on the same date. Results must be submitted by day 60 before 12pm upon successful completion of the 60-day challenge.
- Once results are submitted; amendments are not allowed. Please ensure all information are accurate as the system does not allow amendments and this is a ONE-TIME submission ONLY. Appeals on results are not allowed either and would result in an automatic disqualification.

	Challenge Criteria	Prizes
A team of 10 people (1 team leader + 9 members)	Every member in the team must <ul style="list-style-type: none"> <li>LOSE 5% weight <b>or</b></li> <li>LOSE 2% fat <b>or</b></li> <li>GAIN 1kg muscle mass.</li> </ul>	7x Exclusive BodyKey Waist Bag + 3x BodyKey Seasonal Tumbler for top winners (it is up to the team leader to award these prizes accordingly)
A team of 5 people (1 team leader + 4 members)	Every member in the team must <ul style="list-style-type: none"> <li>LOSE 5% weight <b>or</b></li> <li>LOSE 2% fat <b>or</b></li> <li>GAIN 1kg muscle mass.</li> </ul>	2x Exclusive BodyKey Accessories (1x Shaker, 1x Measuring Tape and 1x Gym Bag) + 3x BodyKey Arm Pouch for Phone for top winners (it is up to the team leader to award these prizes accordingly)

- Every team member must LOSE minimum 5% body weight OR 2% fat OR GAIN 1kg muscle mass within 60 days.
- Please purchase the BodyKey Jump Start Kit and obtain your Challenge link on [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my) within the same month. Challenge entry form must be submitted via [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my). Retain all purchasing receipts as it will be needed on day 60 during material upload.
- Any incomplete or inaccurate information in your submission will not be considered nor accepted.
- The 'Before' and 'After' body weight/fat/muscle analysis records must be taken using the InBody Dial. Amway reserves the right to conduct body weight/fat/muscle measurements on relevant participants and disqualify any participant who fails to fulfil the challenge requirements in accordance with InBody's device/ standard of measurements.
- On 'Before' and 'After' pictures for weigh-in/out, all members must each upload TWO (2) individual pictures (front view AND side view in a fitted white t-shirt). Any other extra readings will not be entertained.
- Results of the analysis must be made solely using the InBody Dial.
- Winner results will NOT be published on Amway platforms. However, under special circumstances, Amway may choose to publish relevant and outstanding results without prior notice.
- Amway Malaysia and Brunei shall not be responsible for lost entries and proof of submission will not be accepted as proof of receipt.
- No appeal will be entertained before, during and after the challenge in terms of member substitution or any form of unforeseen situations.
- It is NOT NECESSARY to purchase the InBodyWATCH/InBodyBand/InBody Dial to qualify for this challenge, but the purchase of the BodyKey Jump Start Kit is required to qualify for this challenge and team leaders must have the InBody Dial.
- Members must be committed to the challenge for 60 days consecutively. Should there be any team member who withdraws during the challenge, the entire team will be DISQUALIFIED from the challenge.
- Should there be any team member who suffers from an injury, accident or passes away during the challenge period, the entire team will be DISQUALIFIED from the challenge.
- Qualifiers must consult their medical practitioner for a complete medical evaluation to ensure that they are safe to exercise, alter their diet plan and undergo a weight management programme prior to registration and before the start of this challenge. This challenge is not intended for pregnant women, or individuals with any type of health condition.
- Qualifiers must be physically fit, mentally stable, in good health and possess no medical condition to complete this challenge.
- Qualifiers must possess a smart phone – iPhone 4S and above or an Android phone.
- All team members must meet the minimum criteria either for Weight Loss or Fat Loss or Muscle Gain to qualify as winners. **If any one team member does not meet the minimum criteria, the team cannot be considered as winners.**
- Decisions of winners are final and rests on the sole discretion of Amway Malaysia and Brunei. No correspondence will be entertained. In the event of any dispute, Amway Malaysia and Brunei reserve the rights to make the final decision.
- Each winner from the winning team will win one prize each. Team members that score the highest numbers for either the weight/fat or muscle gain category will be awarded the prize with a higher price value.
- Amway Malaysia and Brunei reserve the rights to replace the rewards with another item or reward of equivalent value.
- Members must upload his/her testimonial by the end of the challenge using the Challenge link and must agree to be interviewed, photographed, videotaped and attend any official company-organised events and activities pertaining to this challenge in the future. Members may be required to share experiences of this challenge publicly during these events and activities.
- All testimonials, interviews, photographs and videos received or taken, and all copyrights shall belong to Amway Malaysia and Brunei and can be used by Amway Malaysia and Brunei in advertorials via any platform, including sales, promotions and other publicity activities via multiple communication channels, including but not restricted to digital or printed.
- Amway Malaysia and Brunei reserve the rights to change or overwrite the criteria, terms and conditions and rewards of this challenge in the event of any dispute without prior notice. In the event of any dispute, uncertainty or ambiguity relating to the criteria and regulations hereto, or any matter involving this challenge, the matter shall be resolved by Amway Malaysia and Brunei in its absolute and unfettered discretion, and the entire decision in the matter shall be conclusive and final.
- All entries and information submitted must be truthful and accurate. If it is found false or deceiving, Amway Malaysia and Brunei reserve the rights to disqualify teams.
- Amway Malaysia and Brunei reserve the rights in its sole discretion to disqualify any member who has breached any of the criteria and terms and conditions or has engaged in any unlawful or other improper misconduct calculated to jeopardise the fair and proper conduct of the challenge. Amway Malaysia and Brunei's legal rights to recover damages or compensation from such persons are reserved.
- Members will participate at their own risk and Amway Malaysia and Brunei will not be responsible or held liable for any claims, errors, or any omissions to injury to members or property arising from training, events, and activities or during participation throughout this challenge.



## 如何参加？

1. 组成一支10人队伍（1名队长 + 9名队员），他们必须由ABO或APC组成。每支队伍必须推举一名队长。参加此挑战赛并无襟章水平的限制，敬请留意。

### 或

组成一支5人队伍（1名队长 + 4名队员），他们必须由ABO或APC组成。每支队伍必须推举一名队长。参加此挑战赛并无襟章水平的限制，敬请留意。

2. 购买BK 启动配套（306743）并保留您的收据正本。

3. 拜访网站[www.bodykey.my](http://www.bodykey.my)为您的队伍报名。为您的队伍取名是强制性的。报名后，身为队长的您将收到一封确证电邮，并附上一个挑战赛的链接。请记得保存您的电邮和挑战赛链接。别忘记同时以BodyKey應用程式为您的队伍报名，以便追踪各个日期和队伍的进展。

4. 这项挑战赛允许您在自己首选的日期开始参赛，只要您在60天内完成即可。

5. 所有队员必须在第60天通过在步骤3发送给队长的挑战赛链接个别提交他们的成绩。这项一次性的提交只许在第60天进行。**队长需知：**请将附有挑战赛链接的BK Own-It挑战赛确证电邮转发给您的队员，以便每个人都提交他们的成绩，并及时接获最新消息。

一旦顺利完成挑战赛（包括及时提交）而成绩也经过核实后，队长必需兑领所赢得的奖品，方法是从[www.amway.my](http://www.amway.my)在线上‘订购’该奖品。

东马队伍注意：奖品将会送货至队伍领袖。请预期送货会延迟。

奖品的订购过程就如同您订购某项拥有SKU编号的安利产品那样。e固本将被用来扣除该奖品的AP价格值。价格值并没附上任何PV/BV。

### 重要

- 所有身体测量均需采用BodyKey InBody Dial体脂秤进行。用BodyKey應用程式同步备份及更新成绩。保存从第1天至挑战赛结束时的所有身体测量记录，连同穿上合身白色T恤的‘之前’与‘之后’照片（正面与侧面）。
- 必要时上载InBody Dial体脂秤或應用程式的屏幕截图所显示的所有体重与脂肪的测量结果，以获取肌肉质量读数。
- 一旦完成60天的挑战赛，所有材料最迟必须在第60天中午12点之前上载。至于e固本，唯有当您把附有指定SKU的奖品加进购物车里，它才会被激活。e固本将被用来扣除该奖品的AP价格值。价格值并没附上任何PV/BV。
- BodyKey Own-It 挑战赛是一项永久性的挑战赛，从2020年12月15日开始举行，直至另行通知为止。这是一项自我组办的社群挑战赛，它可在任何时刻展开，只要全体队员在挑战赛举行的同一个月份做出购买即可。安利马来西亚及汶莱只为这项自我组办的挑战赛提供最少量的监督、资源与服务。



## 条件与规则

由安利马来西亚主办的BodyKey by Nutrilite Own-It虚拟挑战赛将从2020年12月15日起引爆。安利马来西亚及汶莱只为这项自我组办的挑战赛提供最少量的监督、资源与服务。

### 参赛资格

1. 开放予已购买60天BodyKey启动配套(306743)的全体马来西亚及汶莱ABO与APC(安利尊贵顾客)们。
2. 必须以您本身的账号购买。
3. 队长必须拥有BodyKey InBody Dial体脂秤。
4. 所有参赛者目前的BMI必须是18.5 kg/m<sup>2</sup>及以上，这涵盖全部三个竞赛类别，即体重/脂肪及增肌量。
5. 队长必须确保其队员们在同一个日期开始及结束挑战赛。一旦顺利完成为期60天的挑战赛，最迟必须在第60天中午12点之前提交成绩。
6. 一旦已提交成绩，就不准作出修改。请确保全部资料皆准确无误，因为系统不允许修改，而且这是一次性的提交而已。亦不允许对赛果提出上诉，否则将自动丧失参赛资格。

	挑战赛准则	奖品
一支10人队伍 (1名队长 + 9名队员)	队伍里的每位成员必须 • 减掉 5% 体重 <b>或</b> • 减掉 2% 脂肪 <b>或</b> • 增加1公斤肌肉量	7x BodyKey 独家腰包 + 3x BodyKey 季节限定随身壶送给三甲优胜者 (由队长决定酌情颁奖)
一支5人队伍 (1名队长 + 4名队员)	队伍里的每位成员必须 • 减掉 5% 体重 <b>或</b> • 减掉 2% 脂肪 <b>或</b> • 增加1公斤肌肉量	2x 独家BodyKey 周边产品 (1x 摇摇壶, 1x 量尺和 1x 运动袋) + 3x BodyKey 手机手臂袋送给三甲优胜者 (由队长决定酌情颁奖)

1. 每名队员必须在60天内减掉最少5% 体重或2%脂肪或增加1公斤肌肉量。
2. 请在同一个月份购买BodyKey启动配套并从www.bodykey.my获取您的挑战赛链接。挑战赛的参赛表格必须通过www.bodykey.my提交。保存所有购物收据，因为您在第60天上载材料时需要用到。
3. 所提交的资料若有任何不完整或不准确，将不受考虑或被拒收。
4. ‘之前’与‘之后’的体重/脂肪/肌肉分析记录必须用InBody Dial体脂秤进行。安利保留权利以便对相关参赛者进行体重/脂肪/肌肉的测量，若发现有任何参赛者不符合遵照InBody仪器/测量标准所列明的挑战赛条件，将取消其参赛资格。
5. 至于赛前/赛后测量的‘之前’与‘之后’照片，全体队员均必须各上载两(2)张单人照(正面和侧面及穿上合身白色T恤)。任何其他额外的读数恕不受理。
6. 比赛成绩仅可用InBody Dial体脂秤进行分析。
7. 优胜者的成绩将不会发表在安利的平台上。不过，在特殊情况下，安利可能选择公布相关的出色成绩而不事先通知。
8. 安利马来西亚和汶莱恕不对遗失的参赛表格负责，提交证明不可被视为已收到之证据。
9. 挑战赛之前、期间及之后，若针对有关队员替补或任何形式的不可预知情况提出上诉恕不受理。
10. 没必要购买InBodyWATCH手表/InBodyBand手环/InBody Dial体脂秤以取得参加挑战赛资格，唯必须购买BodyKey启动配套才有资格参加此挑战赛，而队长还必须拥有InBody Dial体脂秤。
11. 部队员必须全心投入参加挑战赛连续60天。若有任何队员在挑战赛期间退出，整支队伍将丧失参赛资格。
12. 若有任何队员在挑战赛期间受伤、遭遇意外或逝世，整支队伍将丧失参赛资格。
13. 入围者必须在报名之前及此挑战赛开始之前，先征询他们的医师以进行完整的医药评估，确保他们能够安全运动、更改他们的饮食方案及经历体重管理计划。此挑战赛不属意让孕妇或患有任何健康状况者参加。
14. 入围者必须体格健壮、心智稳定、健康状况良好，没有任何医疗状况，以完成此项挑战赛。
15. 入围者必须拥有一台智能手机— iPhone 4S及以上或Android手机。
16. 全体队员必须不论在减轻体重或减掉脂肪或增肌方面达到最低标准才符合优胜资格。若有**任何一名队员不符合最低标准，该支队伍将无法被视为优胜者。**
17. 判定优胜者的决策是最终的，并且完全由安利马来西亚和汶莱自行取决。任何质询恕不受理。若引起任何争议，安利马来西亚和汶莱有权作出最终裁决。
18. 来自优胜队伍的每名队员将各获得一份奖品。在体重/脂肪或增肌类别中得分最高的队员将获得一份价格值较高的奖品。
19. 安利马来西亚和汶莱有权以同等值的另一品项或奖赏取代原有的奖赏。
20. 挑战赛结束时，队员必须使用挑战赛链接上载他/她的见证，并同意在日后接受采访、拍摄、录影及出席公司针对此挑战赛举办的任何官方活动与集会。在这类活动与集会期间，队员可能需要公开分享他们的参赛经验。
21. 所有见证、采访、接获或拍摄的照片及视频，以及一切版权均属于安利马来西亚和汶莱拥有，而安利马来西亚和汶莱亦可通过多种通讯渠道，包括唯不限于数码或印刷形式，透过包括销售、促销与其他宣传活动在内的任何平台将它使用于广告文宣里。
22. 若出现任何争议，安利马来西亚和汶莱有权更改或重写有关此挑战赛的准则、条件与规则以及奖赏，而不给予事先通知。本文提及的准则与条例或涉及此挑战赛的任何事项若出现任何争议、不确定性或模棱两可的情况，安利马来西亚和汶莱将在不受阻碍的情形下全权酌情解决，并针对此事完全拥有决定性及最终性的裁决权。
23. 所提交的所有参赛和资料必须真实无误并且准确。若发现虚假或欺诈，安利马来西亚和汶莱有权取消该队伍的参赛资格。
24. 若有任何队员违犯任何准则及条件与规则或参与意图破坏此挑战赛的公平与妥善进行之任何非法或其他不适行为，安利马来西亚和汶莱有权酌情决定是否取消其参赛资格。安利马来西亚和汶莱保留法定权利以向类似人士追索损失或赔偿。
25. 参赛的队员必须自行承担风险，出席培训、集会及活动或参加此挑战赛期间因队员受伤或财物损坏而相关的任何索偿、错误或任何遗漏，安利马来西亚和汶莱恕不负责或承担任何责任。



## Bagaimana Menyertainya?

1. Bentuk satu pasukan 10 orang (1 ketua pasukan + 9 ahli) yang mesti terdiri daripada ABO atau APC. Setiap pasukan mesti melantik 1 ketua pasukan. Sila ambil perhatian bahawa tiada batasan tahap penyemat untuk menyertai Cabaran ini.

### ATAU

Bentuk satu pasukan 5 orang (1 ketua pasukan + 4 ahli) yang mesti terdiri daripada ABO atau APC. Setiap pasukan mesti melantik 1 ketua pasukan. Sila ambil perhatian bahawa tiada batasan tahap penyemat untuk menyertai Cabaran ini.

2. Beli Kit Permulaan BK (306743) dan simpan resit asal anda.

3. Lawati [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my) dan daftarkan pasukan anda. Menamakan pasukan adalah WAJIB. Selepas pendaftaran, anda sebagai ketua pasukan akan menerima e-mel pengesahan dengan pautan Cabaran. Harus diingat supaya menyimpan e-mel anda dan pautan Cabaran. Pada masa yang sama, jangan lupa untuk mendaftarkan pasukan anda di aplikasi BodyKey bagi menjejaki tarikh dan kemajuan pasukan.

4. Cabaran ini membolehkan anda bermula pada tarikh pilihan anda selagi anda menyelesaikannya dalam tempoh 60 hari.

5. Semua ahli pasukan dikehendaki menyerahkan keputusan masing-masing pada hari 60 menerusi pautan Cabaran yang dihantar kepada ketua pasukan dalam langkah 3. Ini adalah penyerahan SATU KALI yang boleh dilakukan pada hari 60 SAHAJA. **Perhatian kepada ketua pasukan: sila kongsi e-mel pengesahan BK Own-It Challenge serta pautan Cabaran dengan ahli-ahli pasukan anda supaya semua orang menyerahkan keputusan mereka dan kekal termaklum.**

*Selepas berjaya menyelesaikan cabaran (termasuk penyerahan mengikut masa) dan keputusan selepas itu disahkan, ketua pasukan perlu menebus hadiah kemenangan dengan "memesan" hadiah itu secara DALAM TALIAN dari [www.amway.my](http://www.amway.my)*

*Perhatian kepada pasukan Malaysia Timur: Hadiah akan dihantar kepada ketua pasukan. Sila jangkakan kelewatan dalam penghantaran.*

*Proses pemesanan hadiah itu sama seperti membuat pesanan produk Amway yang mempunyai nombor SKU. eKupon akan digunakan untuk menolak nilai harga AP hadiah tersebut. Tiada PV/BV akan disertakan dengan nilai hadiah.*

### Penting

- Setiap ukuran badan mesti diambil dengan menggunakan BodyKey InBody Dial. Segerakkan dan kemas kini keputusan dengan aplikasi BodyKey. Simpan rekod semua ukuran badan dari hari 1 hingga cabaran berakhir dengan gambar 'Sebelum' dan 'Selepas' (pandangan depan dan sisi) memakai kemeja-T putih sendat.
- Muat naik semua ukuran berat badan dan lemak badan seperti yang ditunjukkan pada InBody Dial atau tangkap skrin aplikasi di mana diperlukan untuk bacaan jisim otot.
- Selepas selesai cabaran 60 hari, semua bahan mesti dimuat naik menjelang Hari 60, sebelum 12 tengah hari. Mengenai eKupon, ia hanya boleh diaktifkan jika anda menambah hadiah dengan SKU yang diberikan ke dalam troli pesanan. eKupon akan digunakan untuk menolak nilai harga AP hadiah tersebut. Tiada PV/BV akan disertakan dengan nilai hadiah.
- BodyKey Own-It Challenge adalah cabaran kekal dari 15 Disember 2020 sehingga diberitahu kelak. Ini adalah cabaran komuniti anjuran sendiri yang boleh dilaksanakan pada bila-bila masa selagi semua ahli pasukan membuat pembelian mereka pada bulan yang sama dengan cabaran. Cabaran anjuran sendiri ini mempunyai pengawasan, sumber dan perkhidmatan yang minimum daripada Amway Malaysia dan Brunei.



## Terma & Syarat

Cabaran maya BodyKey by Nutrilite Own-It yang dianjurkan oleh Amway Malaysia akan bermula dari 15 Disember 2020. Cabaran anjuran sendiri ini akan mempunyai pengawasan, sumber dan perkhidmatan yang minimum daripada Amway Malaysia dan Brunei.

### Kelayakan Cabaran

1. Terbuka kepada semua ABO dan APC (Pelanggan Istimewa Amway) Malaysia dan Brunei yang membeli Kit Permulaan BodyKey 60 Hari (306743).
2. Pembelian mesti dibuat di bawah akaun anda sendiri.
3. Ketua pasukan mesti memiliki BodyKey InBody Dial.
4. Semua peserta mesti mempunyai BMI 18.5 kg/m<sup>2</sup> dan ke atas, dalam tiga kategori yang bersaing iaitu berat/lemak badan dan pertambahan otot.
5. Ketua pasukan mesti memastikan bahawa ahli pasukan memulakan dan menamatkan cabaran pada hari yang sama. Keputusan mesti diserahkan pada hari 60 sebelum 12 tengah hari selepas selesai cabaran 60 hari.
6. Sebaik saja keputusan diserahkan; pindaan adalah tidak dibenarkan. Sila pastikan semua maklumat adalah tepat kerana sistem tidak membenarkan pindaan dan ini adalah penyerahan SATU KALI SAHAJA. Rayuan ke atas keputusan juga tidak dibenarkan dan akan mengakibatkan hilang kelayakan secara automatik.

	Kriteria Cabaran	Hadiah
Satu pasukan 10 orang (1 ketua pasukan + 9 ahli)	Setiap ahli dalam pasukan mesti <ul style="list-style-type: none"> <li>• KURANG 5% berat badan <b>atau</b></li> <li>• KURANG 2% lemak <b>atau</b></li> <li>• TAMBAH 1kg jisim otot.</li> </ul>	7x Beg Pinggang BodyKey Eksklusif + 3x Bekas Minuman Seasonal BodyKey untuk pemenang teratas (terserah kepada ketua pasukan untuk memberikan hadiah-hadiah ini dengan sewajarnya)
Satu pasukan 5 orang (1 ketua pasukan + 4 ahli)	Setiap ahli dalam pasukan mesti <ul style="list-style-type: none"> <li>• KURANG 5% berat badan <b>atau</b></li> <li>• KURANG 2% lemak <b>atau</b></li> <li>• TAMBAH 1kg jisim otot.</li> </ul>	2x Aksesori BodyKey Eksklusif (1x Pengocak, 1x Pita Pengukur dan 1x Beg Gim) + 3x Arm Pouch Telefon BodyKey untuk pemenang teratas (terserah kepada ketua pasukan untuk memberikan hadiah-hadiah ini dengan sewajarnya)

1. Setiap ahli pasukan mesti KURANG minimum 5% berat badan ATAU 2% lemak badan ATAU TAMBAH 1kg jisim otot dalam tempoh 60 hari.
2. Sila beli Kit Permulaan BodyKey dan dapatkan pautan Cabaran di [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my) dalam bulan yang sama. Borang penyertaan Cabaran mesti diserahkan menerusi [www.bodykey.my](http://www.bodykey.my). Simpan semua resit pembelian kerana ia akan diperlukan pada hari 60 semasa memuat naik bahan.
3. Sebarang maklumat yang tidak lengkap atau tidak tepat dalam penyerahan anda tidak akan dipertimbangkan atau diterima.
4. Rekod analisis berat badan/lemak badan /otot 'Sebelum' dan 'Selepas' mesti diambil menggunakan InBody Dial. Amway berhak melakukan ukuran berat badan/lemak badan/otot ke atas peserta berkenaan dan membatalkan kelayakan mana-mana peserta yang gagal memenuhi keperluan cabaran mengikut peranti/ukuran standard InBody.
5. Mengenai gambar 'Sebelum' dan 'Selepas' untuk timbang mula/akhir, semua ahli mesti memuat naik DUA (2) gambar individu (pandangan depan DAN pandangan sisi dalam kemeja-T putih sendat). Mana-mana bacaan tambahan lain tidak akan dilayan.
6. Keputusan analisis mesti dibuat hanya menggunakan InBody Dial.
7. Keputusan pemenang TIDAK akan disiarkan di platform Amway. Walau bagaimanapun, di bawah keadaan tertentu, Amway boleh memilih untuk menyiarkan keputusan yang berkaitan dan penting tanpa pemberitahuan terlebih dahulu.
8. Amway Malaysia dan Brunei tidak bertanggungjawab atas borang penyertaan yang hilang dan bukti penyerahan tidak akan diterima sebagai bukti penerimaan.
9. Tiada rayuan akan dilayan sebelum, semasa dan selepas cabaran dari segi penggantian ahli atau apa-apa bentuk keadaan yang tidak dijangka.
10. TIDAK PERLU membeli InBodyWATCH/InBodyBand/InBody Dial untuk layak bagi cabaran ini, tetapi pembelian Kit Permulaan BodyKey adalah diperlukan untuk layak bagi cabaran ini dan ketua pasukan mesti memiliki InBody Dial.
11. Ahli-ahli mesti komited terhadap cabaran selama 60 hari berturut-turut. Jika ada ahli yang menarik diri semasa cabaran sedang berlangsung, seluruh pasukan akan DISINGKIRKAN dari cabaran.
12. Jika ada ahli pasukan yang cedera, kemalangan atau meninggal dunia semasa tempoh cabaran, seluruh pasukan akan DISINGKIRKAN dari cabaran.
13. Peserta yang layak mesti mendapatkan nasihat pengamal perubatan untuk penilaian perubatan lengkap bagi memastikan mereka selamat untuk bersenam, mengubah pelan diet mereka dan menjalani program pengurusan berat badan sebelum pendaftaran dan sebelum memulakan cabaran ini. Cabaran ini bukan untuk wanita hamil, atau individu yang mempunyai sebarang jenis masalah kesihatan.
14. Peserta yang layak mesti cergas dari segi fizikal, stabil dari segi mental, sihat dan tanpa sebarang masalah perubatan untuk menamatkan cabaran ini.
15. Peserta yang layak mesti memiliki telefon pintar – iPhone 4S dan ke atas atau telefon Android.
16. Semua ahli pasukan mesti memenuhi kriteria minimum sama ada untuk Pengurangan Berat Badan atau Pengurangan Lemak Badan atau Pertambahan Otot untuk layak sebagai pemenang. **Jika ada mana-mana ahli pasukan tidak memenuhi kriteria minimum, pasukan itu tidak boleh dianggap sebagai pemenang.**
17. Keputusan pemenang adalah muktamad dan terletak pada budi bicara mutlak Amway Malaysia dan Brunei. Surat-menyurat tidak akan dilayan. Sekiranya ada pertikaian, Amway Malaysia dan Brunei mempunyai hak untuk membuat keputusan muktamad.
18. Setiap pemenang dari pasukan yang menang akan memenangi satu hadiah setiap seorang. Ahli pasukan yang memperoleh angka yang paling tinggi sama ada untuk kategori berat badan/lemak badan atau pertambahan otot akan diberikan hadiah dengan nilai harga yang lebih tinggi.
19. Amway Malaysia dan Brunei berhak menggantikan ganjaran dengan barangan atau ganjaran lain yang mempunyai nilai yang sama.
20. Ahli-ahli mesti memuat naik testimoniya di akhir cabaran menggunakan pautan Cabaran dan mesti bersetuju untuk ditemu ramah, diambil gambar, divideokan dan menghadiri mana-mana acara rasmi dan aktiviti anjuran syarikat berkaitan dengan cabaran ini pada masa hadapan. Ahli-ahli mungkin dikehendaki berkongsi pengalaman mengenai cabaran ini di khalayak ramai semasa acara dan aktiviti ini dijalankan.
21. Semua testimoni, temu ramah, gambar dan video yang diterima atau diambil dan semua hak cipta adalah milik Amway Malaysia dan Brunei dan boleh digunakan oleh Amway Malaysia dan Brunei dalam iklan rencana melalui sebarang platform, termasuk jualan, promosi dan aktiviti publisiti yang lain melalui pelbagai saluran komunikasi, termasuk tetapi tidak terhad pada digital atau bercetak.
22. Amway Malaysia dan Brunei berhak mengubah atau menulis ganti kriteria, terma dan syarat, dan ganjaran cabaran ini sekiranya ada sebarang pertikaian tanpa pemberitahuan sebelumnya. Sekiranya ada sebarang pertikaian, ketidakpastian atau kesamaran berkaitan dengan kriteria dan peraturan, atau sebarang hal yang melibatkan cabaran ini, hal tersebut harus diselesaikan oleh Amway Malaysia dan Brunei mengikut budi bicara yang mutlak, dan keseluruhan keputusan dalam hal ini adalah muktamad.
23. Semua penyertaan dan maklumat yang diserahkan mestilah benar dan tepat. Jika ia didapati tidak benar atau penipuan, Amway Malaysia dan Brunei berhak untuk menyingkirkan mana-mana pasukan.
24. Amway Malaysia dan Brunei, mengikut budi bicaranya berhak untuk menyingkirkan mana-mana ahli yang melanggar mana-mana kriteria dan terma dan syarat atau telah terlibat dalam mana-mana salah laku yang menyalahi undang-undang atau salah laku lain yang tidak wajar dianggap membahayakan pengendalian cabaran yang adil dan sempurna. Dari segi undang-undang, Amway Malaysia dan Brunei berhak mendapat ganti rugi kerosakan atau pembayaran ganti rugi daripada orang-orang sedemikian.
25. Ahli-ahli akan menyertai dengan risiko yang ditanggung sendiri dan Amway Malaysia dan Brunei tidak akan bertanggungjawab dan dipertanggungjawabkan atas sebarang tuntutan, kesilapan, atau sebarang ketinggalan terhadap kecederaan kepada ahli-ahli atau harta benda yang timbul daripada latihan, acara dan aktiviti atau semasa penyertaan sepanjang cabaran ini.